
 

 

Številka: 03208-1/2011-5 

Datum:   20. 1. 2011       

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

1. redne seje ODBORA ZA ŠPORT,                               

ki je bila v ponedeljek, 17. 1 2011 ob 14.00 uri v Klubu 15  Mestne hiše, Mestni trg 1, Lj. 

       

 

Navzoči 

člani: 

dr. Marta Bon, Črt Kanoni, Boris Makoter, Marko Šiška, Peter Vilfan 

 

 

Ostali 

navzoči: 

Urša Otoničar, načelnica OFR, Marko Kolenc, načelnik OŠ, Aleš Remih, Športna zveza 

Ljubljana, Tatjana Zavašnik, strokovna sodelavka odbora 

 

Opravičeno   

odsotna:           prof. dr. Gregor Tomc, Roman Jakič  

 

 

Predlagan in potrjen dnevni red: 

1. Izvolitev podpredsednika odbora  

2. a) Obravnava osnutka Odloka o proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2011 

b) Obravnava osnutka Odloka o proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2012 

3. Predlog Letnega programa športa v Mestni občini Ljubljana za leto 2011 

4. Razno 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani MOL na naslovu: http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-

svet/seje/2010-2014/70563/detail.html 

 

 

1. 

Izvolitev  podpredsednika odbora 

 

Oblikovan je bil enoten predlog, da se za podpredsednika odbora imenuje mestnega svetnika Borisa 

Makoterja.  

 

SKLEP: 

Za podpredsednika odbora se imenuje mestni svetnik Boris Makoter. 

 

Sklep  JE  sprejet z 5 glasovi ZA  0 glasovi PROTI od 5  navzočih. 

 

 

2. 

a) Obravnava osnutka Odloka o proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2011 

b) Obravnava osnutka Odloka o proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2012 

 

Akta je odbor obravnaval za področje športa, kot zainteresirano delovno telo, svoje stališče bo 

posredoval pristojnemu Odboru za finance. Gradivo sta predstavila načelnica OFR, Urša Otoničar in 

načelnik OŠ Marko Kolenc. 

http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-svet/seje/2010-2014/70563/detail.html
http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-svet/seje/2010-2014/70563/detail.html


 

 

 

Odbor je obravnaval tudi pripombe in pobude s področja športa, ki so bile podane v času javne 

razgrnitve osnutkov odloka o proračunu: 

 

CIVILNA DRUŢBA ZALOG: Izgradnja večnamenskega igrišča (tenis, košarka, nogomet) z 

moţnostjo rolanja in rolkanja. Odgovor uprave na predlog: 

V letu 2011 bo Oddelek za šport proučil moţnost vzpostavitve večnamenskega igrišča v Zalogu. 

 

PREBIVALCI ČS CENTER, Goran Iskrić: izboljšati vzdrţevanje Športnega parka Poljane (popravilo 

oz. namestitev košev za smeti in njihovo redno praznjenje, pogostejša košnja , zaklepanje parka v 

nočnem času). Odgovor uprave  na predlog: 

S športnim objektom upravlja ŠRC Tivoli, ki vzdrţuje objekt v skladu z letnim delovnim načrtom.  

 

CIVILNA DRUŢBA SPODNJI KAŠELJ-PODGRAD-ZALOG, NOVA SLOVENIJA, 

KRŠČANSKA LJUDSKA STRANKA, CIVILNA INICIATIVA POLJE, ULIČNI ODBOR SLAPE:  

izgradnja poligona za rolkanje ob kocu Hladilniške poti ob vstopu v kompleks Zajčje dobrave in 

izgradnja  tenis igrišča ob koncu Hladilniške poti ob vstopu v kompleks Zajčje dobrave. 

Odgovor uprave na pripombo: V letu 2011 bo oddelek za šport proučil moţnost vzpostavitve 

večnamenskega igrišča v Zalogu in vzpostavitve večnamenskega igrišča v Zalogu. 

 

ALENKA RUTAR IN NIVES STELE, SVETNICI ČS JARŠE: osvetlitev dela Poti spominov in 

tovarištva na odseku od Bratislavske ceste proti Polju. Odgovor uprave na pripombo: 

Projekt osvetlitve PST je bil v preteklem mandatu ustavljen zaradi svetlobnega onesnaţevanja, 

resorno se navezuje na Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet. 

 
Razpravljali so: Boris Makoter, Marko Šiška, dr. Marta Bon, Peter Vilfan in Črt Kanoni. Po razpravi 

so člani odbora sprejeli naslednja sklepa: 

 

SKLEP: 

Odbor za šport je obravnaval pripombe in pobude podane med javno razgrnitvijo osnutkov 

Odlokov o proračunu Mestne občine Ljubljana za leti 2011 in 2012 – s področja športa in 

predlaga, da se preveri moţnost njihovega upoštevanja ob pripravi predlogov Odlokov o 

proračunu MOL za leti 2011 in 2012.  

 
Sklep  JE  sprejet s 5 glasovi ZA  0 glasovi PROTI od 5 navzočih. 

 

 

SKLEP: 

Odbor za šport je obravnaval osnutka Odlokov o proračunu Mestne občine Ljubljana za leti 

2011 in 2012 – s področja športa in ju predlaga pristojnemu Odboru za finance in Mestnemu 

svetu MOL v obravnavo in  sprejem.    

   

Sklep  JE  sprejet s 4 glasovi ZA  0 glasovi PROTI od 5 navzočih. 

 

 

3. 

Predlog Letnega programa športa v Mestni občini Ljubljana za leto 2011 

 

Gradivo je predstavil načelnik Marko Kolenc. Razpravljal je Boris Makoter. Sprejet je bil naslednji 

 

SKLEP: 

Odbor za šport podpira predlog Letnega programa športa v Mestni občini Ljubljana za leto 

2011  in ga predlaga Mestnemu svetu MOL v sprejem s pripombo: 

 



 

 

Ţupan MOL do seje Mestnega sveta MOL pripravi amandma, s katerim sredstva za letni 

program športa uskladi z osnutkom Odloka o proračunu MOL za leto 2011. 

 

Sklep  JE  sprejet s 4 glasovi ZA  0 glasovi PROTI od 5 navzočih. 

 

 

4. 

Razno  

 

Predsednica je odbor seznanila, da je bila v januarju 2008 sprejeta Strategija razvoja športa v 

MOL za obdobje 2008 -2012 in člane odbora pozvala k razmisleku o pripravi nove strategije. 

Načelnik Marko Kolenc je podal informacijo o stanju projekta Plavalno gimnastičnega centra 

Ilirija na Tivolski. Odbor je seznanil tudi z novico, da je Športni park Ilirija, po sklepu 

sodišča dobil nazaj v upravljanje nogometno igrišče ob Vodnikovi cesti, ki je zdaj last MOL. 

Boris Makoter je izpostavil situacijo Športnega društva Alfa, njihovo hokejsko dvorano 

Vevče, ki je v lasti Pavleta Kavčiča.  

 

Seja je bila končana ob 15.15 uri.  

Zapisala: Tatjana Zavašnik, strokovna sodelavka odbora 

           

 predsednica 

dr. Marta Bon 
 

 
   


